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Protokoll ordinarie stämma Verksamhetsåret 2015 
 
Datum 2016-04-28 
 
Närvarande: Hans Sandberg Ordf. 

Åke Andersson Kassör 
Tore Nordén Suppleant 
Berth Fransson V.Ordf./Sekr. 
Samt medlemmar enligt bifogad lista 

 
 
§ 1 
Mötet beslöts vara utlyst i laga ordning 
 
 
§ 2 
Dagordningen fastställdes 
 
 
§ 3 
Val av ordförande för stämman: 

Hans Sandberg 
 
 
§ 4 
Val av sekreterare för stämman: 

Berth Fransson 
 
 
§ 5 
Val av två justeringsmän, tillika rösträknare för stämman: 

Bertil Lindquist 
Per-Anders Tornås 

 
 
§ 6 
Verksamhetsberättelse för 2015 

Bror Moniere läste på ett föredömligt sätt upp verksamhetsberättelsen som godkändes 
 
 
§ 7 
Revisionsberättelse för 2015 

Lästes upp av och godkändes 
 
 
§ 8 
Fastställande av balansräkning och resultaträkning 

Åke gick igenom balans och resultaträkning 
Posten ”Kundfordringar” ej betalda medlemsavgifter som i redovisningen är redovisat till 19 100 
kr har under tiden från 1.a Jan till dagens datum minskat till 6 600 kr. 
Eftersom kostnader för fortsatt indrivning av detta belopp med stor sannolikhet överstiger 
beloppet beslöt stämman att godkänna styrelsens förslag att avskriva denna post.. 
Stämman beslutade att godkänna räkenskaperna. 
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§ 9 
Fråga om ansvarsfrihet för styrelsens 

Stämman beslutade om att ge styrelsen ansvarsfrihet för 2015. 
 
 
§10 
Redovisning om läget inför kommunens övertagande 

Hans gav en redogörelse av nuläget, Lerums Kommun (LK) har fått efterfrågad ansökan 
angående planändring och kvarnen har börjat mala. 
Den 1.a juni 2016 kommer ett förslag att läggas till kommunalfullmäktige och ett beslut förväntas 
därmed komma om att gå vidare i processen. 
Ett nytt avtal mellan FVF och kommunen kommer att upprättas för övertagandet. 
Det är avgörande att den summa kontanta medel som eventuellt skall ske från FVF till 
kommunen garanteras i särskilt konto för kommande underhåll före enbart vägar inom nuvarande 
FVF. Det finns ett antal servitut samt också kostnader för bland annat lantmäteri att hantera i en 
kommande förhandling. 
Bedömningen nu är att ett övertagande bör kunna genomföras under 2017.  
 

 
§ 11 
Inkomna ärenden och motioner samt förslag från styrelsen 

Inga motioner från medlemmar har inkommit, inga förslag från styrelsen noterades. 
 
 

§ 12 
Granskning av arvodesstat för 2016 

Stämman beslutade i enlighet med revisorernas förslag att behålla nuvarande arvode 200 kr/tim. 
 
 
§ 13 
Granskning av styrelsens förslag till budget för 2016 samt debiteringslängd 

Stämman beslutade att anta styrelsens förslag och debiteringslängd 
 
 
§ 14 
Val av styrelse 

Hans Sandberg samt Berth Fransson har sedan stämman 2015 mandat även för 2016. 
Åke Andersson samt Tore Norden omvaldes för två år. 
  

 
§ 15 
Val av ordförande 

Hans Sandberg valdes som ordförande för 2016. 
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§ 16 
Val av revisorer 

Stig Kjellberg   omval på 2 år 
Johan Gregersson  har sedan förra stämman mandat för 2016 

 Lisbeth Gabrielsson  har sedan förra stämman mandat för 2016 
 
 
§ 17 
Val av valberedning 

Bertil Lindquist  omval 1 år 
Bror Monié  omval 1 år 
 
 

§ 18 
Övriga frågor 

Hagåsvägen 
T.Jingnert anförde att vägens bredd skulle vara 6 meter också att FVF torde ha 
ett ansvar för vägen längre upp än till ”gatlyktan”. Också fråga om dikning för 
omhändertagning av dagvatten. 

 Styrelsen kontrollerar bredd och längd med Lantmäteri och kommun. 
 LK-markenheten har ett beslut om att åtgärda dikning och förväntas återkomma 

inom en snar framtid. 
Styrelsen ombads informera LK om att Bergman som äger marken vid sidan av  
vägen är positiv till att upplåta ett par meter för ett sådant dike. 

 
Hagtornsvägen 
 Fråga om asfaltering 
 
Trastvägen 
 Fråga om vägens standard med många lappningar 
 Också ett hål under vägen vid nr 30, detta har åtgärdats år från år, tyder på 

ett eventuellt ledningsläckage 
 Fråga om en framtida trottoar  
 
Pålstorpsvägen/Sävegården 
 Skylt med vägnamn nerkörd och borta i samband med intilliggande byggnation 
   
Alelundsvägen 
 Fråga om avrinning från vägen och hänvisning till ett dokument undertecknat 

under 1980 talet angående dränering ut på ängsmark. 
Dräneringen slutar i en infiltration mitt på ängen, FVF hade vid tidpunkten lovat 
att dränera ner till Drängseredsbäcken och fastighetsägaren vill nu ha arbetet 
utfört enligt avtal. 
Anders Nilsson 0722-124220 lovade att ta upp frågan med Ingalill Bredal om ett 
dike från mitten ängen ner till bäcken kan vara en lösning som kan accepteras. 
FVF frågar därefter på offert för en sådan insats och återkommer med besked  
beträffande kostnadsfrågan.     

 
Kråkmossevägen/Hagåsvägen 
 ”Stubbelia” en gångväg som inte finns på kommunens kartor, används av många 
 barn. Gångvägen bör rustas upp och införas på kartan, behövs snöröjning, 
 sandning och eventuellt även en belysningspunkt vintertid. 
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Kulladalsvägen 
 Vid vändplats anser boende att en belysningspunkt bör uppföras 
 
Styrelsen har att utreda samtliga ovanstående frågor och återkomma med besked till 
berörda. 
 
 

§ 19 
Bestämmande om tid och plats för protokolljustering 

Protokollet skall justeras den 16 maj 
Tid 19.00 
Plats Nyponvägen 63  
 
 

§ 20 
Bestämmande om tid och plats för protokollets tillgänglighållande för medlemmarna 

Protokollet anslås senast 2014-05-20; 
Floda Bibliotek (anslagstavlan) 
På ”Kom In” i Kommunalhuset Lerum 
samt kommer att finnas med alla bilagor på FVF hemsida. 

 
 
§ 21  
Stämman avslutas 

Ordförande tackade medlemmarna för visat intresse och avslutade mötet. 
 
 
 
Se signerat protokoll sista sidan (6) 
 
Floda, 2016-04-29 
Berth Fransson 
 
…............................................. 
Sekreterare 
 
 
Justerat 2015-05-16 
 
 
…............................................  …....................................  …..................................... 
Hans Sandberg  Bertil Lindquist  Per-Anders Tornås 
Stämmans ordförande  Justeringsman   Justeringsman 
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Undertecknat justerat; 
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